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Informatieve vragen Begroting 2022 
Gelieve bij elke vraag de pagina aan te geven waar de desbetreffende vraag aan refereert en de naam 

van de fractie te vermelden. De rijen met xx open laten. 

  

Vraagnr: Xx 

Pagina: 22 punt 5 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waarop baseert u dat in het jaar maar 25 - 35 topdagen zijn? 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: Xx 

Pagina: 22 punt 7 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u een overzichtje geven van verbeteringen aan buitenruimte en infrastructuur etc. 
die voortkomen uit initiatieven van bewoners of ondernemers. 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: Xx 

Pagina: 22 punt 11 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u aangeven of (en hoeveel) er minder kosten zijn gemaakt voor 
gladheidsbestrijding met dank aan de zeer zachte winters. 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: Xx 

Pagina: 25  

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u aangeven wat tot op heden de inzet en opbrengst van de scanauto is. 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: Xx 

Pagina: 31 

Fractie: PvdA 

Vraag: In hoeverre slaagt het MECC erin om ( aangepaste) congressen te organiseren? 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 31 

Fractie: PvdA 

Vraag: Zijn er al cijfers te noemen inzake het de corona gevolgen voor het MECC en wat 

hebben deze voor gevolgen voor de bedrijfsvoering van het MECC? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 30/31 

Fractie: PvdA 

Vraag: In 2022 gaan we een nieuwe economische visie vaststellen. Kunt u aangeven welke 

uitgangspunten u gaat hanteren? 

Antwoord: xx 
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Vraagnr: xx 

Pagina: 32 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waaruit leidt u af dat Maastricht een ondernemersvriendelijke gemeente is? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 32 

Fractie: PvdA 

Vraag: Hoe denkt u de komende jaren het woon/werkklimaat te optimaliseren? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 33 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u meer duiden wat  u bedoelt met “ondernemers beter faciliteren door te 

investeren in een integrale dienstverlening….. 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 33 

Fractie: PvdA 

Vraag: Het aantal vacante banen neemt toe. Op welke manier zou de gemeente ondernemers 

kunnen faciliteren om meer werkende naar Maastricht te halen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 33 

Fractie: PvdA 

Vraag: Maastricht wil een complete cultuurstad zijn. Op welke manier denkt u cultuur en 

economie te optimaliseren. Denk bv. Congressen in het MECC te koppelen aan cultuur 

in de stad. 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: ww 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waarom denkt u dat de zakelijke en toeristische overnachtingen niet gaan toenemen in 

2022? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: Xx 

Pagina: 33 / 34 

Fractie: PvdA 

Vraag: MECC, MCB (Maastricht Convention Buro) en Maastricht Marketing lijken allen gericht 
op dezelfde doelgroep (met name toeristen en bezoekers). Klopt dit beeld? Is 
inzichtelijk of ze elkaar versterken of misschien juist wellicht overlappen. 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 34 
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Fractie: PvdA 

Vraag: Heeft u reeds een meetbare begroting voor Koningsdag? Wij zien enkel nu een 

incidentele stijging in de kosten van € 470k? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 35 

Fractie: PvdA 

Vraag: Bij de BBV-indicatoren staat dat in Maastricht 32 van de 1000 leerlingen ongeoorloofd 

afwezig is, terwijl dit in vergelijkbare gemeenten 24 is. Wat is de verklaring dat dit getal 

zo buitenproportioneel hoog is? Wat doen andere gemeenten anders dat bij hen dit 

getal lager is? Kunt u aangeven hoe u dit getal (bijna een derde hoger dan in 

vergelijkbare gemeenten) wil laten doen dalen?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 38 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waarom gaat de gemeente niet verder inzetten op terugdringen van aantal VSV’ers, 

ondanks dat de indicator met 3,2 duidelijk hoger is dan het landelijk gemiddelde van 

2,0?  

Antwoord: xx 

   

Vraagnr: xx 

Pagina: 39 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waarom is er geen ambitie bij punt 4 om leerlingen zelfstandiger te maken door 
vervoerstraining en/of alternatief vervoer (fiets, bus) aan te bieden?  

Antwoord: xx 

  

Pagina: 43 

Fractie: PvdA 

Vraag: Momenteel beweegt 58% van de Maastrichtenaren ten minste 5 dagen per week een 

half uur matig intensief. U wilt dit verhogen. Waarom is daar geen concreter getal dan 

meer dan 58% aan gekoppeld? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 43 

Fractie: PvdA 

Vraag: Het kernadvies van de Gezondheidsraad uit 2017 bevat ook een tweede advies, 

namelijk over spier- en botversterkende oefeningen. Kunt u aangeven hoe het met 

deze getallen staat voor de gemeente Maastricht? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 45 

Fractie: PvdA 

Vraag: Wat gebeurt er met het onderhoud van sport- en speelvoorzieningen tot het moment 

dat het raadsvoorstel is vastgesteld? Houdt u vast aan het beleid om bepaalde 

voorzieningen te verwijderen i.p.v. te repareren? 

Antwoord: xx 
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Vraagnr: xx 

Pagina: 46 

Fractie: PvdA 

Vraag: %Maastrichtenaren vanaf 6 jaar dat een culturele activiteit beoefend: waarom streeft u 

in 2022 niet naar een hoger percentage dan op dat moment 5 (!) jaar geleden? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 46 

Fractie: PvdA 

Vraag: U verwijst hier en op andere plekken naar de stadspeiling, maar niet overal is helder uit 

welk jaar die stadspeiling dan is, hoe moeten wij dit lezen? En kunt u iets meer 

toelichten over de representativiteit van die stadspeiling? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 47 

Fractie: PvdA 

Vraag: Wanneer vindt het stadsbrede festival MAAS! plaats? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 48/191 en inleiding  

Fractie: PvdA 

Vraag: U heeft onderzocht hoe de subsidiekosten Muziekgieterij tot en met 2024 overbrugd 

kunnen worden. Vanaf 2025 is er geen concreet plan en ook geen beschikbare 

middelen. In uw inleiding schrijft u echter “…en is de Muziekgieterij door een financiële 

impuls verzekerd van een stabiele toekomst”. Kunt u toelichten wat u met die stabiele 

toekomst bedoelt?   

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 49 

Fractie: PvdA 

Vraag: Hoe wilt u bewoners en bezoekers op een toegankelijke en aantrekkelijke manier 

informeren over de natuurhistorie in Maastricht als het NHMM zo beperkt open is? Ziet 

u mogelijkheden de toegangstijden weer te verruimen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 56 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waarom heeft u het streefgetal overbelaste mantelzorgers in Maastricht gezet op het 

landelijk gemiddelde van 14.2%? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 56 

Fractie: PvdA 
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Vraag: 16% van de inwoners geeft aan in de huidige woning hinderlijke obstakels te hebben. 

Tegelijkertijd wil u stimuleren dat mensen langer thuis blijven wonen. Hoe gaat u dit 

percentage omlaag brengen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 56 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waarom is er bijna geen enkele ambitie om de effectsindicatoren voor 2022 te 

wijzigen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 56 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waar kunnen de overbelaste mantelzorgers op terugvallen nu het steunpunt 

mantelzorg komt te vervallen? Hoe moeten we dit zien in het licht van de ambitie om 

het aantal overbelaste mantelzorgers terug te brengen tot het landelijk gemiddelde?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 57 

Fractie: PvdA 

Vraag: U impliceert dat het terugbrengen van kinderarmoede voor het aannemen van deze 

motie nog niet structureel werd aangepakt, is dit correct?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 57 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waarom gaan de baten opeens van 114 naar 720 en voor 2022 opeens naar 88? Wat 

is de uitleg van deze fluctuatie?   

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 57/152/153/190 

Fractie: PvdA 

Vraag: Zijn er actuele cijfers bekend m.b.t. de instroom schulphulpvragen van particulieren en 

ondernemers bij  KBL?ccc 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 12 

Pagina: 57 

Fractie: PvdA 

Vraag: Zijn de geldelijke effecten m.b.t. vraag 11 reeds aan te geven? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 59 

Fractie: PvdA 
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Vraag: Vorig jaar is aangekondigd dat bezuinigd ging worden op het programma Trendbreuk. 

Wat is nu precies wel ingezet (u heeft het over ‘diverse activiteiten’) en wat is nu 

precies geschrapt in dit preventieprogramma? Hoeveel gaat u op deze post uitgeven? 

En hoeveel heeft u bespaard? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 59 

Fractie: PvdA 

Vraag: Hoe denkt u zoveel méér kinderen te kunnen helpen via Stichting Leergeld nu de 

ouderbijdrage niet meer via deze Stichting vergoed wordt? Betekent dit ook dat uw 

subsidie aan deze stichting wordt verlaagd? Heeft u uitgezocht of het mogelijk is dit 

bedrag dat jaarlijks gemiddeld aan ouderbijdragen door Stichting Leergeld wordt 

betaald, nu aan scholen uit te keren nu zij – vrij plotseling – verantwoordelijk blijken 

voor de vergoeding van de ouderbijdrage? Zo nee, bent u bereid dit uit te zoeken? 

Waarom wel/niet? En indien u dit inzichtelijk heeft gemaakt, hoe staat u er tegenover 

dit geld alsnog – via scholen – voor hetzelfde doel (nl. het betalen van de 

ouderbijdrage) te bestemmen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 59 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u uitleggen wat ‘meer aandacht’ betekend bij de samenwerking met 

zorgverzekeraars?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 60 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u wel iets zeggen over wat uw ambitie is op het gebied van het terugdringen van 

het aantal minima en inkomstenongelijkheid?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 60 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u aangeven waarom u er vanuit gaat dat het aantal burgers in bijzonder bijstand 

voor 2022 omhoog gaat?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 63 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waarom ligt de ambitie voor ‘Aantal inwoners geplaatst in betaald werk in 2022 onder 

het gerealiseerde aantal in 2020? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 63 

Fractie: PvdA 
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Vraag: Kunnen Podium 24 en Annex (i.s.m. UWV) een indicatie geven hoe de actuele 

verhouding vacatures en werkzoekenden op dit moment is, in het licht van de 

landelijke statistieken dat de werkloosheid nog nooit zo laag geweest is. 

En wat was en is de concrete rol van Podium 24 hierin? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 63 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u aangeven waarom de netto arbeidsparticipatie in 2022 gelijk blijft tov 2020?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 63 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u aangeven waarom het aandeel PW-uitkeringsgerechtigden met inkomsten uit 

parttime werk maar zo beperkt stijgt, terwijl het in 2019 nog 10% was? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 64 en 65 

Fractie: PvdA 

Vraag: U stelt dat u periodiek onderzoekt of de geleverde steun nog op maat is. Hoe vaak 

vinden deze gesprekken plaats per persoon? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 66 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u aangeven in hoeverre bij de post Omnibuzz ook is meegenomen dat men 

conform beleidsplannen mee wil sturen op meer OV-gebruik?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 67 

Fractie: PvdA 

Vraag: Wat bedoeld u met “< 16,7”? Heeft u hier ook een daadwerkelijk getal voor?   

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 68 

Fractie: PvdA 

Vraag: Betekend dit dat u voor deze nulmeting nog geen cijfers had over het aantal dak- en 

thuisloze jongeren? En kunt u al iets zeggen mbt. Uw ambities voor eht aantal dak- en 

thuisloze jongeren, ondanks dat er nog geen nulmeting is gedaan? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 68 

Fractie: PvdA 
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Vraag: Waarom gaat u er van uit dat de incidentele budgetten aanpak problematiek jeugd 

gaan dalen, ondanks dat corona juist deze groep relatief zwaarder heeft getroffen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 68 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u geen schatting maken van het aantal daklozen jongeren? Waarom niet? Als u 

een schatting zou moeten maken, op hoeveel komt u dan uit? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 69 

Fractie: PvdA 

Vraag: U doet in 2021 een nulmeting voor de begroting. Wanneer is die nulmeting gereed? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 70 

Fractie: PvdA 

Vraag: Het is duidelijk dat u meer jeugdigen in pleeggezinnen wilt of gezinshuizen, en minder 

in een klinische verblijfsgroep. Hoeveel kinderen hoopt u tussen deze twee vormen van 

opvang te kunnen uitwisselen? En gaat dit niet uit van een ongewijzigde situatie? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 70 

Fractie: PvdA 

Vraag: Het verminderen van de subsidie voor tijdelijke opvang dak- en thuisloze en 

verslavingszorg zal waarschijnlijk een impact hebben op deze doelgroep. In hoeverre 

kan dit ondervangen worden door externe partners, of krijgt deze doelgroep in 2022 in 

absolute zin nu minder zorg? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 70 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u aangegeven waarom alle vier de effectindicatoren alleen maar aangeven dat ze 

‘kleiner zijn dan huidig’? Wat is uw ambitie?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 74 

Fractie: PvdA 

Vraag: In 2020 lag het % Maastrichtenaren die zich (zeer) goed gezond voelden op 77%. Uw 

ambitie voor 2022 ligt op 71%. Dat is een daling. Waarom kiest u hiervoor? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 74 

Fractie: PvdA 
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Vraag: In 2020 lag het % Maastrichtenaren die zich erg belemmerd voelde om deel te nemen 

aan de maatschappij als gevolg van hun gezondheid op 5%. Uw ambitie voor 2022 ligt 

op 7%. Dat is een stijging. Waarom kiest u hiervoor? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 74 

Fractie: PvdA 

Vraag: Zijn de preventieprogramma’s waarvoor u kiest voldoende in staat om de genoemde 

effectindicatoren bij de hierboven vermelde vragen positief te beïnvloeden? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 77 

Fractie: PvdA 

Vraag: Hoeveel dumpingen & bijplaatsingen op milieuperrond zijn er jaarlijks en van hoeveel 

van deze dumpingen & bijplaatsingen worden de huishoudens achterhaald en 

vervolgens beboet? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 77 

Fractie: PvdA 

Vraag: Nu de prijs van oud papier weer aan het stijgen is, welke invloed heeft dit op de 

begroting? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 84 

Fractie: PvdA 

Vraag: Hoe gaat de gemeente zorgen dat we bij de omgevingsvisie en plannen de 

participatiegraad structureel verhogen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 85 

Fractie: PvdA 

Vraag: Er zijn de laatste jaar vele gas lekkages in hoofdleidingen, wie betaalt deze 

herstelkosten? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 87 

Fractie: PvdA 

Vraag: Hoe gaat de gemeente zorgen dat het overleg met het Hoger onderwijs nu ook echt 

gaat bijdragen aan het tekort van studentenwoningen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 16 

Pagina: 126 

Fractie: PvdA 
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Vraag: De solvabiliteit blijft de komende jaren zorgelijk. U stelt dat deze niet zorgelijk is. Echter 

er is sprake van veel risico. Hoe kwalificeert u deze situatie? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 17 

Pagina: 126 

Fractie: PvdA 

Vraag: De schuldenquote loopt de komende jaren nog flink op. Acht u dit verantwoord? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 18 

Pagina: 181 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u aangeven over welke bedragen wij spreken als we het hebben over het 

opschorten van Huurinvorderingen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 19 

Pagina: 181 

Fractie: PvdA 

Vraag: Aansluitend op de vorige vraag, Hoeveel procent afschrijvingen zijn te verwachten? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 107 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunnen de dubbel geprinte tabellen opnieuw worden verstuurd? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 202 

Fractie: PvdA 

Vraag: Verloop reserves:  

a) Wat is de bedoeling van het reserve ‘aanpak radicalisering/jihadisme’. Er wordt niks 

gestort en niks onttrokken tot en met 2025? Waarom niet?  

b) Het reserve ‘jeugdcultuurfonds’ is eind 2023 op. Waarom vult u dit reserve niet 

jaarlijks aan? Wat is de bedoeling vanaf 2024?  

c) Waarom onttrekt u in 2022 €200.000 uit het reserve ‘decentralisaties sociaal domein’ 

en laat u daarna €1000 in dit reserve zitten? Waarom blijft die €1000 daar staan en 

wordt die niet ook onttrokken in 2022?  

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 218  

Fractie: PvdA 

Vraag: Bij programma 4 (onderwijs) schrijft u dat er een verschuiving heeft plaatsgevonden 

van personele lasten tussen programma’s. Bij programma 4 is sprake van een stijging 

van de begrote personele lasten? Kunt u toelichten hoe dit komt? Hoe groot is de 

stijging? Zo te lezen heeft dit te maken met de daling van begrote personele lasten bij 

programma 3 (economie). Klopt deze aanname? Kunt u toelichten waarom hier 

geschoven is met personele lasten?  

Antwoord: xx 
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